
SUNDSSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  

 

Verksamhetsberättelse 2024 + fram till årsmötet   

Vi vill börja med att tacka alla medlemmar för det engagemang ni visat för vårt område.  

Styrelsen har bestått av  

Jan-Ove Lundqvist ordförande, Per Böe kassör, Henrik Balkander  sekreterare, Sofia Ferm 

ledamot, Michael Dahlström ledamot, Jasmina Salja Pajic suppleant, Anders Eriksson, 

suppleant.  

Vi har under verksamhetsåret 2024 (23/3-24 till 13/3-25) haft 6 protokollförda möten, efter 

mötena har protokollen lagts upp på hemsidan (utom protokoll för firmateckning). 

Nedan ger vi en översikt över årets viktigaste händelser.  

• Årsmöte 20/3 - Jan-Ove Lundqvist väljs till ordförande 

• Blomkrukor installeras på området med gott resultat.  

• Vårstäddag 13/4 (andra helgen i april – om påsk en helg senare). 

• Ogräs mellan Gång och Cykelväg och körbana - vi har provat ättika och det är mer 
effektivt än salt.   

• Anlitat skogshuggarna för att ta ner grovt sly innan höstens städdag. 

• Höststäddag 14/10 (andra helgen i oktober). 

• Tvättning av lekplatser 

• Slamsugning under Västra Sundsskogsvägen, vid pumphuset. Återställande av stenar i 
bäcken.   

• Trappan i serpentinen har bytts ut till en mycket bättre. 

• 2 nya tillfälliga fartgupp har köpts in till Östra Sundsskogen – i väntan på 
slutasfaltering. 

• Diket vid Rödjordsvägen. - Åtgärd utförd enligt anvisning. Framtiden får utvisa 
resultat.   

• Parkeringsfrågan utanför HBJ. Styrelsen anser att vi gör en större åtgärd i frågan i 
samband med kommunens asfaltering. 

• Sandlådor för vinterväghållning har fått påfyllning. 

• Fårhagen. Inväntat reaktion av kommunen. 

• Skadegörelse av speglar på området.  

Med detta sammandrag vill vi tacka för gångna året och ser fram emot årsmötet.  

Styrelsen Sundsstrand 


